
ACTIELIJST RAADSCOMMISSIE BURGERZAKEN

Nr. Datum Fractie Omschrijving Portefeuillehouder Afd. Stand van zaken

01 29-11-2018

Commissie

CDA Opstellen monumentenbeleid wethouder Ernes LO * Toegezegd te bezien of daar capaciteit voor is in de planning.

* 14-05-2019. Bij de planning voor 2020 zal bekeken worden of hiervoor capaciteit 

vrijgemaakt kan worden.

* 28-11-2019. In 2020 is hiervoor nog geen capaciteit beschikbaar. 

* 22-12-2020. Ook in 2021 is hiervoor nog geen reguliere capaciteit beschikbaar.

* 13-09-2022. In 2022 zal een start worden gemaakt met het opstellen van het 

monumentenbeleid.

* 07-03-2023. Stand van zaken toegelicht. Er is een offerte ontvangen van Buro4 die 

intern besproken zal worden zodat de opdracht zo spoedig mogelijk verleend kan 

worden.

* 01-08-2023. Offerte Buro4 akkoord. Na de zomer 2023 wordt gestart met de nota 

en in Q1 2024 wordt raadsvoorstel voorgelegd aan de raad. RIB volgt eind augustus 

2023.

* 16-11-2023. Het proces voor het opstellen van de nota Cultureel Erfgoed loopt. 

Vanwege ziekte van degene die de nota opstelt (Buro4) schuift de planning op. 

* 05-03-2024 De opsteller van de nota Cultureel Erfgoed is weer deels aan het werk. 

Planning wordt z.s.m. aangepast. Afgesproken dat de nota in elk geval dit jaar 

gereed moet zijn en aan de raad ter besluitvorming wordt voorgelegd. 

* 22-05-2024. Begin juni zal Buro4 de werkzaamheden omtrent de nota Cultureel 

Erfgoed weer oppakken. Planning blijft eind 2024..

* 27-08-2024. Buro4 heeft de werkzaamheden opgepakt. De raad ontvangt 

binnenkort een RIB met een aangepaste planning.

* 12-11-2024. Buro4 zal in de commissie GGZ van 28 november 2024 een 

presentatie over de stand van zaken gevem.

* 26-02-2025. De nota cultureel erfgoed zal op 19 juni 2025 ter besluitvorming aan 

de raad worden voorgelegd.      

* 19-05-2025.  In verband met het raadsvoorstel ombuigingsvoorstellen ravijnjaar e.v. 

dat in juli in de raad zal worden behandeld, wordt de nota Cultureel Erfgoed 

uitgesteld tot september/oktober 2025. Aangezien de nota Cultureel Erfgoed 

financiële gevolgen zal hebben is het noodzakelijk eerst een besluit over de door te 

voeren bezuinigingen af te wachten alvorens een uitvoerings-programma met 

bijkomende kosten voor te leggen.



07 09-10-2021

Raad

S1 Gezonde Basisschool van de Toekomst wethouder Ernes LO * 09-02-2024. Overleg met basisschooldirecteuren heeft plaatsgevonden, waarbij er 

gekozen wordt om de huidige vorm van de Gezonde Basisschool van de Toekomst 

te continueren. Dit vanwege de kansen die er mogelijk ontstaan vanuit de regionale 

én landelijke ontwikkelingen rondom de GBT. Op dit moment zijn er landelijk én 

provinciale gesprekken rondom doorontwikkeling GBT. 

De raad wordt geïnformeerd door kwartiermaker Gezonde Basisschool van de 

Toekomst, door een presentatie. (Tijdstip nog te bepalen.)  

* 05-03-2024. Toelichting gegeven tijdens de commissievergadering (zie notulen). 

* 08-04-2024. De kwartiermaker zal in september een toelichting geven tijdens de 

commissievergadering. 

* 22-05-2024. Geen wijzigingen.

* 20-08-2024. Tijdens de commissievergadering d.d. 10 september 2024 zal een 

presentatie gegeven worden.

* 10-09-2024. Presentatie gegeven door Movare en de basisscholen. 

* 26-02-2025. Op 18 december 2024 heeft het bestuur van SES besloten om voor 

beide basisscholen de GBT via de regiodeal 2.0 te continueren, waarbij 50% van de 

totale kosten gecofinancierd wordt.

* 11-03-2025. Toelichting gegeven tijdens de commissievergadering middelen. SES 

bestaat uit de portefeuillehouders van de 7 deelnemende Parkstadgemeenten. Naast 

de twee toegezegde schooljaren is vanuit de Regio Deal 2 toegezegd dat een derde 

schooljaar gesubsidieerd wordt. 

* 16-05-2025. Geen wijzigingen. 

15 03-11-2022

Raad

LEEFBAAR Inzet jongeren met een Wia-status om hun kansen te bieden op 

volwaardige arbeid

wethouder Gulpen LO * Toegezegd dat bekeken zal worden of dit haalbaar is. Als het onderzoek afgerond 

is, zal hierop teruggekomen worden bij de raad en commissie. Omdat meerdere 

partners nodig zijn bij het ondezoek, kan geen tijdpad hiervoor worden aangegeven.

* 01-08-2023. Onderzoek is nog niet afgerond, met UWV zal bekeken worden welke 

mogelijkheden er zijn.                                                                            

* 05-03-2024. Er is nog geen signaal van UWV ontvangen of dit onderzoek afgerond 

is. Aan het UWV zal verzocht worden om de stand van zaken door te geven.

* 22-05-2024. Nog geen reactie van UWV. Er zal nogmaals contact worden 

opgenomen met UWV om te vragen naar de stand van zaken. 

* 27-08-2024. We hebben ondanks regelmatige verzoeken, helaas nog geen nieuwe 

informatie.

* 10-09-2024. Aan de directeur van WOZL/WSP is verzocht om te proberen vóór 1 

oktober 2024 een antwoord te krijgen.

* 11-11-2024 Nogmaals vraag neergelegd bij WSP/WOZL, zij nemen contact op met 

UWV voor de toegezegde informatie (vooralsnog niet binnen).

* 26-02-2025. Evaluatie over 2024 van het project 'Het lokale A project', waarbij met 

langdurige A kandidaten laag op de participatieladder wordt gesproken en intensieve 

dienstverlening wordt aangeboden, is nog niet binnen. Dit zal bij het volgende 

ambtelijke/ bestuurlijke AMB nogmaals worden aangekaart. Toegezegd is in ieder 

geval dat wij de evaluatie over 2024 zullen krijgen. 

* 11-03-2025. Zowel tijdens het ambtelijk als het bestuurlijk overleg zal nogmaals 

dringend hierop aangedronden worden.

* 20-5-2025 Met name jongeren is een van de aandachtsdoelgroepen bij de 

ontwikkeling van de regionale werkhubs. Momenteel wordt een viertal werkpaketten 

uitgewerkt wat uiteindelijk moet leiden tot een regionaal platform (onder 

1dakprincipe) waarbij middels samenwerking en dienstverlening met partners en 

onderwijs binnen de Parkstad regio een mens-ontwikkelstructuur wordt gecreeerd, 

waarmee grotere aantallen mensen kunnen worden bereikt en ondersteund. 

Realisatie ligt in 2026.

20 mei 2025

Is afgehandeld en wordt van de actielijst verwijderd.
 



 

 


